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Vragen van het lid Van Miltenburg
(VVD) aan de staatssecretaris van
Defensie over het bericht dat 1100
ondernemers in de Bommelerwaard
nog steeds geen schadevergoeding
hebben gekregen voor de schade als
gevolg van een botsing van een
Apache helikopter in 2007 met een
hoogspanningskabel. (Ingezonden
10 november 2009)

1
Kent u het bericht «Irritatie over
schadeclaims Bommelerwaard»?1

2
Hoe verklaart u dat MKB Midden
Nederland ervan uit gaat dat nog
steeds 1100 ondernemers in de
Bommelerwaard wachten op het door
hen geclaimde geld, terwijl het
ministerie van Defensie van een veel
lager aantal uit gaat?

3
Is het waar dat ondernemers, nu bijna
twee jaar later, nog steeds telkens om
nieuwe gegevens wordt gevraagd?
Zo ja, wat voor gegevens betreft dit?

4
Hoe beoordeelt u het feit dat burgers
die buiten hun schuld schade hebben
geleden die de overheid moet
vergoeden, zich uit teleurstelling over
diezelfde overheid terugtrekken uit
een procedure? Vindt u dat de
overheid in deze zaak een goede
beurt maakt in de richting van
ondernemers? Zo ja, bent u van
mening dat een wachttijd van twee

jaar op een schadevergoeding
fatsoenlijk is? Zo nee, wat gaat u
doen om, naast de financiële schade,
ook de geleden imagoschade van
Defensie en dus van de overheid,
goed te maken?

5
Kunt u een harde datum noemen
waarop alle schadeclaims zijn
afgehandeld? Zo ja welke? Zo nee,
waarom niet?

1 Weekkrant.nl, 8 november 2009
http://www.deweekkrant.nl/artikel/2009/
november/08/irritatie_over_schadeclaims_
bommelerwaard
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